
LA PRESÈNCIA INSTITUCIONAL DEL BLOC-ELS VERDS D’ALAQUÀS: 
Fets, expectatives, i amenaces. 

 

El passat 11 de juny el valencianisme progressista i ecologista va recuperar la representació 
institucional a l'Ajuntament d'Alaquàs, perduda l'any 1995, desprès dels millors resultats 
electorals que mai havíem obtingut, havent aconseguit a les eleccions municipals del passat 22 
de maig el vot de 1.193 persones que representen el 7,61% del vots, el que representava 
pràcticament doblar el vots obtinguts a les eleccions municipal de 2007 (676 vots i el 4,55% 
dels vots). 

 

Amb aquests resultats aconseguíem per una part trencar am el bipartidisme al nostre 
Ajuntament, instaurat des de la legislatura 2003-2007. Així mateix aconseguíem trencar la 
Majoria absoluta obtinguda històricament pel PSOE al nostre poble. Amb aquest resultats s'obri 
un mon d'expectatives i oportunitats per a la nostra coalició dons el nostre vot al plenari 
d'investidura serà clau per a configurar el govern municipal al nostre Ajuntament. 

 



Amb aquests resultats, des de la coalició es decideix constituir una comissió negociadora 
encarregada de negociar amb les altres dos forces polítiques, amb l'objectiu d'aconseguir 
tancar algun acord de cara a la tria del nou Alcalde/Alcaldessa. Desprès de varies setmanes de 
negociació en Assemblea es pren la decisió pràcticament de forma unànime de votar a favor de 
la investidura d'Elvira Garcia, com Alcaldessa, però sense entrar en el futur Govern Municipal, 
amb l'objectiu de poder ser mes decisius i aconseguir tal i com havíem dit al llarg de la 
campanya electoral que el nostre Ajuntament tinguera "NOVES FORMES I VALORS". 

A canvi del nostre recolzament a la candidata socialista per a la seua investidura, exigim al 
PSOE entre altres  els següents compromisos: 

 Realització d’una auditoria econòmica. 

 Confecció d’un pla de Sanejament. 

 Modificació de l’actual sistema de Subvencions. 

 Reducció al 50% de les assignacions al Grups Municipals. 

 Eliminació de l’assignació fixa per regidor i mes 

 Reducció en un 25% les assignacions per assistència. 

 Consignació d’un màxim de 210.000€ per a regidors alliberats. 

 Alliberar al Regidor del Bloc-Els Verds. 

 Suprimir el personal de confiança. 

 No pot continuar la Regidora d’Economia en eixa àrea, ni estar alliberada. 

 …… 

D'aquests objectius marcats ja hem aconseguit ficar-ne en marxa un bon grapat d'ells, posada 
en marxa de l'auditoria, reducció de les assignacions als Grups Municipals i les assignacions 
per assistència, suprimir el personal de confiança, ara ens cal establir un calendari per anar 
complint la resta d'objectius i sobretot establir un bon sistema de comunicació externa per 
"apuntar-nos el tanto" d'allò que anem aconseguint.  

Una de les decisions que majors critiques ens ha comporta és la de la meua alliberació i crec 
que per tant hem de prendre decisions al respecte, per una part hem de desmentir les falses i 
astronòmiques xifres que circulen pel carrer de les meues percepcions (de 3.000 o 4.000 € 
mensuals), la meua proposta sería fer pública una explicació al respecte per tots els mitjans 
possibles incloent una còpia integra d'una nòmina, per a que la gent poguera vores que el meu 
salari net mensual són 1.600 €.  De tota manera crec que tampoc hem de renunciar a valorar la 
possibilitat de renunciar a l'alliberament, deixant així sense "arguments" la principal crítica que 
estem tenint. 

Un altre tema que cal reflexionar i millorar es la nostra relació amb el PSOE, fins el moment les 
relacions son exclusivament entre grups municipals, sense que existeixca cap relació entre els 
partits, cal per tant definir un model de treball satisfactori, que facilite el treball però que obriga 
la relació en el nostre cas a tot el partit.  

Així mateix cal que reflexionem sobre els diferents escenaris que es poden obrir davant la 
situació que està vivint el PP al nostre poble, amb importants enfrontaments pràcticament diaris 
als mitjans de comunicació. Al meu entendre existeixen importants possibilitats de que l'actual 
President Honorat Cases, acabe sent expulsat del partit desprès de les properes eleccions 
generals  i per tant abandone el Grup Municipal Popular, el que suposaria un important canvi en 
la correlació de forces al plenari. 

Crec que és important que l'assemblea conega que des del grup municipal del Bloc-Els Verds 
ja s'ha mantingut contacte amb totes les associacions del nostre poble, el passat més de Juliol 
varem enviar una carta a 147 associacions i col·lectius del nostre poble, presentant al nostre 



regidor i ficant-nos a la seua disposició per allò que desitjaren, ara cal iniciar una segona fase 
en la que aquest contacte es concrete en una reunió amb ells. Així mateix m'agradaria destacar 
l'important contacte mantingut al llarg d'estes festes, amb un important nombre de col·lectius 
del nostre poble, assistint a actes organitzats per : La Junta Central de Penyes, Moros i 
Cristians Peroles, Clavaris dels Crist, Clavaris de Sant Antoni, Amics de la Cordà, UMA, 
Quaderns d'Investigació, Associació Andalusa, Confraria de la Creu, Club de Pescadors,... el 
que ha suposat un contacte més directe i que molts d'ells ens conegueren. 

Malgrat la necessària millora en la nostra estratègia de comunicació hem de ressaltar la 
important presencia mediàtica que hem obtingut en aquests mesos, amb presencia a la pràctica 
totalitat dels mitjans digitals i al Levante-EMV. No obstant això caldrà buscar altres sistemes de 
comunicació alternatius per a l'important sector de gent que no llig la premsa. 

 

Alaquàs 16 de setembre de 2011. 

 

Vicent Forment 

Regidor del Bloc-Els Verds d'Alaquàs 

 

 

 

 


